
Legnica, dnia 31 sierpnia 2022 roku 

Maciej Kupaj 
Radny Rady Miejskiej Legnicy  

Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski  
Prezydent Miasta Legnicy  

ZAPYTANIE 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o informacje dotyczące wzrostu kosztów obsługi długu miasta Legnicy w związku ze wzrostem

wysokości stóp procentowyc NBP, tj. kosztów obsługi przed i po zmianie.

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 


	Maciej Kupaj
	ZAPYTANIE

